
 
Protokół nr 07/2017 

z posiedzenia Rady Osiedla Śródmieście Północ 
z dnia 05 września 2017 r. 

 

 

Ad1 / Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie otworzył i powitał członków Rady Przewodniczący Rady Osiedla Ireneusz 

Koczan. Stwierdził, że posiedzenie zostało zwołane prawidłowo oraz stwierdził 

quorum 8 obecnych radnych. 

 

Ad2 / Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad    i jego zatwierdzenie. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który każdy radny otrzymał . 

Następnie odbyło się głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Wynik głosowania : za przyjęciem 8, przeciw 0, wstrzymujących 0. Porządek obrad 

został przyjęty. 

 

Ad3/ Przedstawienie protokółu z ostatniego posiedzenia i jego zatwierdzenie. 

 

Protokół odczytał radny Józef Michalski. Następnie odbyło się głosowanie nad jego 

zatwierdzeniem. 

 Głosowało 8 radnych: za przyjęciem 8, przeciw 0, wstrzymujących 0. Protokół został 

przyjęty. 

 

Ad4/ Omówienie spraw bieżących przedstawił Przewodniczący Rady Ireneusz Koczan. 

 

1. Plac zabaw i zagospodarowanie terenu przy ul. Monte Cassino roboty w toku 

zaawansowanie prac bardzo duże. 

2. Parking i siłownia przy ul. Odzieżowej z naszych funduszy w tym roku będzie 

zrobiony projekt, natomiast prace budowlane będą wykonane w przyszłym roku. 

3. Stacje rowerowe- zaawansowanie prac przedstawił radny Paweł Ogrodnik. Stojaki 

są gotowe i leżą w magazynie. Przewodniczący Ireneusz Koczan poprosił radnego 

Pawła Ogrodnika o pilotowanie montażu urządzeń aby zostały wykonane jak 

najszybciej. 



4. Przewodniczący ogłosił wyjazd na grzyby dla mieszkańców osiedla w dniu 

30.09.2017r. Zobowiązał w-ce przewodniczącego Wiesława Stępkowskiego do 

zrobienia listy chętnych. 

5. 23.09.2017 jest organizowany Festyn Rodzinny w Szkole Podstawowej Nr  46 

wspólnie z Radą Osiedla. Przewodniczący zaprosił radnych do uczestnictwa w 

festynie. 

 

Ad5/ Ustalenie terminu następnego posiedzenia oraz zaplanowanie dyżurów w Radzie. 

 

Termin następnego spotkanie 10.10.2017r. godz.1700. Radni zapisali się na listę 

dyżurów. 

 

Ad6/ Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

 Radni poruszyli problem wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego dotyczącego 

ochrony zwierząt odbyła się wolna dyskusja. 

 Radny Paweł Ogrodnik przedstawił zagospodarowanie terenu między ul. Janosika – 

Piotra Skargi – Pl. Kilińskiego. 

 

Ad7/Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie zakończono. Podjęta uchwała, lista obecności, porządek posiedzenia w 

załączeniu. 
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